
 

 

  

 

  
In het clubjaar 2014-2015 zal de aandacht wat meer komen te liggen bij 
de onderlinge cohesie binnen de avenues. Kruisbestuiving bevordert het 
clubgevoel is de bedoeling hierachter. Daarom ook het bolletjes schema  
 
De ondertitel voor dit Rotary jaar zal zijn. ”Waartoe zijn wij op aarde” (als 
Rotary) De programma invulling zal (indirect) daar op inspelen. 
 
Hoofdlijnen 
De ethiek in het zakendoen en leidinggeven en maatschappelijk 
verantwoord ondernemen(MVO) zal de rode draad zijn bij de sprekers die 
gevraagd worden een voordracht te geven op de clubavonden.  

 
Het principe om om 20,00 uur de clubbijeenkomst te sluiten blijft 
gehandhaafd. Maar mocht het zo zijn dat er een meer dan interessante 
spreker is dan wordt de mogelijkheid gegeven om het programma uit te 
laten lopen. Degene die echt weg moeten, worden daartoe in staat 
gesteld. Des-betreffende spreker is daar uiteraard van te voren van op de 
hoogte gesteld. Als proef zullen dit clubjaar de sprekers niet bedankt 
worden door een lid met affiniteit met het onderwerp maar juist door een 
lid die dat niet heeft.  
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Als inkomend voorzitter word je geacht een jaarplan te maken. Zeker met 
de komende gouverneur(nante) heb ik het niet aangedurfd die niet op tijd 
af te hebben. Bij mijn inauguratie alvast een inkijkje in dit plan. In 
Augustus komen we als bestuur er nog uitgebreid op terug.  
 
Light up Rotary, Bouwen aan Rotary, Waartoe zijn wij op aarde. 
 
Dit is het thema voor het komende jaar. Voor aanvang van het clubjaar   
2013-2014 hebben de inkomend vz. van dat jaar, de inkomend vz. van 
het jaar 2014-2015 en de inkomend van het jaar 2015-2016 de koppen bij 
elkaar gestoken en een meerjaren- planning met elkaar afgesproken.  

 
Bij de indeling van de functies voor het nieuwe jaar is zoveel mogelijk 
rekening gehouden met de voortgang van het ingezette beleid. In bijna 
elke avenue heeft een lid uit het afgelopen jaar nog zitting. 

 
Zie het bolletjes schema 
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Thema 

 

Het clubthema dat we toen gekozen hebben is: ‘Bouwen aan Rotary’. Dit 
thema geeft aan dat de club wil bouwen aan een vergroting van het 
zelfbewustzijn en de betrokkenheid van de Rotarian.  
 
Beoogd wordt het unieke karakter van Rotary met haar idealen en haar 
wereldwijde organisatie beter onder de aandacht van de clubleden te 
brengen. Van de clubleden mag verwacht worden dat zij naast het 
informatie opnemen ook actief naar informatie op zoek gaan. 
Commitment moet wederzijds zijn. Committeren is een werkwoord. 
Daarbij staat de vraag centraal hoe wij de Rotary-idealen kunnen 
verbinden met de maatschappij. Wanneer de leden zich beter kunnen 
identificeren met de doelen en werkwijze van Rotary zullen zij zich sterker 
met Rotary verbonden weten. 

 
Dit ”commitment” zal leiden tot grotere bezieling en meer inzet van de 
leden ten behoeve van de Rotaryclub. Het uiteindelijk resultaat zal 
uitmonden in het bewerkstelligen van veranderingen en verbeteringen in 

het leven van anderen en uiteraard ook ons zelf.                                    2                                                                     

 
Met ons clubthema sluiten wij dan ook naadloos aan op het jaarthema 
van 2013-2014 van Rotary International “Engage Rotary/Change Lives”. 
Ook het jaarthema van 2014-2015 ”Light up Rotary”  sluit hier perfect op 
aan.   Toeval bestaat niet. Ook internationaal is ons idee (gepikt) 
opgepikt.  

 
Dit proces van een sterkere bewustwording, commitment en daaruit 
voortvloeiende acties, beseften de drie inkomende voorzitters, zullen niet 
binnen één clubjaar zijn gerealiseerd. De drie voorzitters hebben dan ook 
regelmatig overleg om het proces te bespreken.  

 
De (toen inkomend) gouverneur gaf tijdens de districtsconferentie al aan 
dat het jaarthema ”Light up Rotary” bij een ieder een bepaald beeld 
oproept. Bij de aanvang van het jaar zullen de clubleden aangespoord 
worden om ieder voor zich daar een beeld bij te vormen en hoe zij dit 
inhoud willen gaan geven. In augustus zal per avenue hier op een 
clubavond inhoud aan gegeven worden.  

 
Aan het eind van het clubjaar zullen we het thema evalueren en de 
resultaten meenemen in het laatste jaar van deze gekozen 3 jarige 

exercitie.                                                                                                  3 



 

 

 

 

Speciaal wil ik Joseph Govaarts bedanken. Hij heeft ons een prachtige 
invulling van de clubavonden gebracht. Een groot aantal sterren hebben 
wij langs zien komen. Zijn aankondiging-mailtjes hebben menigeen doen 
grijnzen. Alsmede zijn droge humor bij de aankondigingen van komende 
sprekers tijdens de clubavonden.  

Eigenlijk had je toch generaal had moeten worden maar ik weet dat daar 
niet je ambitie ligt. En ik heb bemerkt dat een eigenschap om generaal te 
worden bij jou wat minder ontwikkeld is. Te weten: Politicus zijn. Ik heb 
ervaren dat programma commissaris zijn de rottigste klus is die je kunt 
krijgen binnen de Rotary. Zoals Joseph die ingevuld heeft is klasse. 
Joseph, bedankt.  

Terug naar Marco. Voordat je naast je schoenen gaat lopen hou ik op 
met het geven van complimenten. Wat ons tegenviel vertel ik nog wel in 
een persoonlijk gesprek. Trek er maar een paar uur voor uit.  

Het was ons een waar genoegen om jou mee te maken als voorzitter. 
Marco, heel, heel, hartelijk bedankt. Ik zal je nog hard nodig hebben voor 
advies in mijn komende jaar.                                                                  
Daar reken en verheug ik me op.                                                      8 

 

 

Maar jouw hoogtepunt was toch wel de Districts Conferentie.  

Terwijl anderen liever geen voorzitter willen zijn tijdens z’n groot 
evenement wilde jij juist dit graag doen. Velen dachten, die jongen spoort 
niet en hij weet niet waar hij aan begint. Maar je hebt alle verwachtingen 
overtroffen.  

Samen met de twee andere Zoetermeerse clubs is er een geslaagd    
evenement neergezet waar het hele district het nog over heeft. Het MTV 
team heeft tevens bewerkstelligd dat de onderlinge verbindingen weer 
bloeien. Marco had daarbij een leidende rol.  

Voor de organisatie van de DC heb je terecht de Paul Harris fellow        
ontvangen. Bijkomend voordeel was dat je hem kreeg van het district en 
het daardoor ons niets koste.  

In jou bedank ik uiteraard jouw hele bestuur. Alleen lukt het niet.  

    Een uitzondering voor Joseph.  
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Marco, bedankt. 
 

Ik, wij hebben „jouw” jaar ervaren als een mooi jaar. Je speeches zijn nu 
al legendarisch. De act met de bedank kaartjes was hilarisch. Hoe je het   
verzon is nog iedereen een raadsel. Zeker voor iemand die zich in zijn 
levensbericht zichzelf neerzette als iemand die het heerlijk vond om in 
een klein kamertje van de universiteit Leiden wetenschappelijk onderzoek 
te doen. Volgens mij heeft Marina een goede invloed op je gehad.  

 
Wat ook meegevallen is is je gevoel voor tijd. Iets wat je ook noemde in je 
levensbericht. Al was het soms op het laatste nippertje, je was er altijd. 
Vakanties daargelaten, die had je minder als ik en een overlijden van de 
poes. De poes en minder vakanties hadden een verbinding.  

 
We hebben mooie clubavonden onder jouw voorzitterschap gehad. Van 
werkzoekende jongeren naar werkloze ouderen. Van niet twijfelende 
militairen naar een dilemma avond. Een prachtig bezoek aan Schiphol en 
een vruchtbaar vocational weekend in Noordwijk.  
 
Maar het belangrijkste was dat alles in een ontspannen sfeer plaatsvond. 
Het is je gelukt om de grote verbinder te worden. Of om in de sfeer van de 

programma commissaris te blijven: Een verbindingsofficier zijn. Hulde   6  
                                                                                                                    

 
Elke avenue zal een (summier) jaarprogramma opstellen. In augustus zal 
een clubavond gewijd worden aan de jaarplannen van iedere avenue. Elk 
avenue verbindt zich om een aantal clubavonden inhoud te geven. In 
overleg met de programma-commissaris zullen deze ingepland worden.  
 
De onderlinge vriendschap en gezelligheid dit jaar een prominente rol 
hebben. Nieuw is wellicht dat de commissie clubservice dit coördineert.  

 
Nieuwe leden aantrekken behoeft dit jaar extra aandacht. De enige 
criteria zullen kwaliteit en commitment zijn. Het Rotary lidmaatschap is 
immers vrijwillig en niet vrijblijvend. Het streven is om vier nieuwe leden 
aan te trekken.  
Last but not least zullen we het komende jaar meer samenwerking 
zoeken      met onze zuster clubs in Zoetermeer. Te denken valt dan aan 
uitwisselen van sprekers en community activiteiten. De nieuwe voorzitters 
van deze clubs hebben hun medewerking in deze al toegezegd. Sterker 
nog, het eerste gesprek heeft al plaatsgevonden. Zo willen we in 
december samen acties gaan doen. (SantaRun en Kerstpakketten voor 
de MiM)  
 
Heb er zin an en met jullie commitment gaat het een mooi jaar worden   5 


